
Referat	af	bestyrelsesmøde	i	afd.	243,	Paltholmpark	den	4. september	2024	kl.	

16.00	Til	stede	var:	Britt,	Hanne,	Anja,	René	og	Jutta	(ref.)	

DAGSORDEN	

1. Opfølgning	generelt

2. Økonomi

3. Hækklipning

4. Fællesarealer	-	Havearbejde

5. Cykelindsamling

6. Byttekontor

7. Eventuelt

8. Næste	møde

Ad	1.	 Opfølgning	generelt	
- Hæk	–	Stykket	til	højre	for	indkørslen	til	Paltholmpark	vil	blive	beplantet	med	nye
hækplanter,	dog	evt.	først	efter	renoveringsprojektet,	da	det	ikke	umidddelbart	vil	give
mening	at	plante	nye	hækplanter,	som	sandsynligvis	vil	blive	ødelagt	under	renoveringen.
Dog	fastholder	vi,	at	det	fortsat	er	afdeling	045-0,	der	skal	betale	for	nye	planter,	uanset	at
beplantningen	først	sker	på	et	senere	tidspunkt.

- Da	pullerten	er	i	stykker	blev	det	besluttet	at	undersøge,	om	der	evt.	kan	monteres	en	ny
indmad,	alternativ	hvad	det	vil	koste	at	få	sat	en	bom	op.	Denne	bom	skal	naturligvis	kunne
låses	op	efter	behov.	René	undersøger	mulighederne,	som	sandsynligvis	skal	præsenteres	for
byggeudvalget,	da	vi	ikke	vil	bruge	midler	på	noget,	der	er	i	risiko	for	at	blive	ødelagt	under
renoveringsprocessen,	men	kan	der	findes	en	prismæssig	fornuftig	løsning	på	nuværende
tidspunkt,	vil	den	blive	etableret.

- Cykling/knallertkørsel	igennem	Paltholmpark	–	Rene	undersøger,	om	der	kan	sættes	en
forhindring	op	ved	udgangen	ved	nr.	29.

- Græsarealer	–	Rene	har	indhentet	tilbud	på	nye	robotter	og	skal	have	møde	med
regionskontoret	i	morgen,	hvor	der	skal	tages	stilling	til,	hvordan	græsset	fremover	vil	blive
slået.	Faktum	er,	at	de	nuværende	robotter	ikke	længere	kan	serviceres.	.

Ad	2.	 Økonomi	
Regnskab/budget	ser	fortsat	fornuftigt	ud.	

Ad	3.	 Hækklipning	
Der	er	planlagt	hækklipning	i	slutningen	af	september	2024.	



	

Ad	4.	 Fællesarealer	–	Havearbejde	
Der	er	blevet	luget	og	fejet	rundt	omkring	på	fællesarealerne,	ligesom	arealerne	foran	de	
tomme	ungdomsboliger	er	blevet	trimmet.	
	

Ad	5.	 Cykelindsamling	
Der	vil	fremadrettet	blive	foretaget	cykelindsamling	hvert	år	i	oktober	efter	forudgående	
mærkning.	
	

Ad	6.	 Byttekontor	
Der	vil	inden	jul	blive	etableret	et	byttekontor	for	alle	afdelinger	i	Farum		i	de	tidligere	
kontorlokaler	på	Frederiksborgvej,	hvor	man	så	kan	aflevere	og/eller	bytte	sig	frem	til	ting.	
Tanken	er	også,	at	det	skal	være	muligt	at	få	en	kop	kaffe	og	en	snak	med	andre	beboere.	
	

Ad	7.	 Eventuelt	
Britt	foreslog,	at	der	i	foråret	2025	blev	indrettet	et	antal	plantekasser,	som	parkens	børn	kan	
dyrke	grøntsager	og	blomster	i.	Nærmere	vil	følge	på	afdelingsmødet	d.	13.	november	2024.	
	

Ad	8.	 Næste	møde	
	Næste	møde	blev	aftalt	til	onsdag	d.	2.	oktober	2024	kl.	17:00	i	festlokalerne	på	
Frederiksborgvej.	
	
Rene	meddelte,	at	kontoret	vil	være	lukket	fredag	d.	6.	september	2024.	

	
	

Mødet	slut	kl.	18:00	

	

bestyrelse.afdeling2430@gmail.com	

	


